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Vammaisneuvosto 15.05.2019  

 

Kokoustiedot 
 
Aika 15.05.2019 keskiviikko klo 16:00 - 18:20 
 
Paikka Raision Olkkari 
 
Lisätietoja   
 
Saapuvilla olleet jäsenet 
 

Janne Mäki-Imppula, puheenjohtaja 
Maija Räsänen, varapuheenjohtaja 
Maarit Virkki 
Helena Eskonmaa 
Jere Jokinen 
Riitta Nikkonen 
Sirkka Nummela 
Jussi Syrjälä 
 

 
Muut saapuvilla olleet 
 

Ari Jalonen, Tilapalvelut viranhaltija 
Leena Rosendahl 
 
Tero Saarinen, kunnossapitoinsinööri 
Timo Oja, projekti-insinööri 
 
Jyri Kuparinen esteettömyyskoordinaattori 
Olli Nordberg, Kynnys ry 
Ruskon vanhus- ja vammaisneuvosto 
Naantalin vammaisneuvosto 
 

pöytäkirjanpitäjä 
 

 
 
Asiat  30 - 35 § 
 
Allekirjoitukset 
 
  

Janne Mäki-Imppula Leena Rosendahl 
puheenjohtaja pöytäkirjanpitäjä 
 
 

Pöytäkirjan tarkastus Raisio, 3.6.2019 
 
 
 
  Maarit Virkki   Helena Eskonmaa 
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Pöytäkirja on ollut yleisesti nähtävänä 
 
  Raisio, 20.6.2019 
 
 
   
  Leena Rosendahl 
  Pöytäkirjanpitäjä 
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Käsitellyt asiat 
 

Nro § Liite Otsikko Sivu 

1 30 §  Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 4 

2 31 §  Pöytäkirjan tarkastajien valitseminen 5 

3 32 §  Esityslistan hyväksyminen 6 

4 33 §  Vammaisneuvoston vierailijat 15.5.2019 7 

5 34 §  Vammaisneuvoston ilmoitusasiat 15.5.2019 9 

6 35 §  Vammaisneuvoston muut asiat 2019 10 
 
Muutoksenhaku 
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30 §  

Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

 
Päätösehdotus Vammaisneuvosto toteaa kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösval-

taiseksi. 
 

Päätös Vammaisneuvosto totesi kokouksen laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösval-
taiseksi.  
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31 §  

Pöytäkirjan tarkastajien valitseminen 

 
Päätösehdotus Vammaisneuvosto valitsee tämän kokouksen pöytäkirjantarkastajat. 

 
Päätös Vammaisneuvosto valitsi tämän kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Maarit 

Virkin ja Helena Eskonmaan.  
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32 §  

Esityslistan hyväksyminen 

 
Päätösehdotus Vammaisneuvosto päättää käsitellä asiat laaditun esityslistan mukaisessa 

järjestyksessä. 
 

Päätös Vammaisneuvosto hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 
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 Asianro 137/00.02.02/2019 

§ 33 

Vammaisneuvoston vierailijat 15.5.2019 

 

 

 

 

 Raision kaupungin kunnossapitoinsinööri Tero Saarinen ja  

projekti-insinööri Timo Oja 

Esteettömyysasiamies Jyri Kuparinen 

Kynnys ry:n puheenjohtaja Olli Nordberg 

 

 

Eri tahoja edustavat vieraat esittäytymässä ja keskustelemassa  

ajankohtaisista asioista vammaisneuvostojen kanssa. 

 

 

 

Päätösehdotus Vammaisneuvoston pj Janne Mäki-Imppula 

 

 

 

 

Päätös  

Paikalla tilaisuudessa oli Raision vammaisneuvoston lisäksi Ruskon vam-

maisneuvostosta 6 jäsentä ja Naantalista 4. Alkuun hankekoordinaattori Laura 

Leppänen esitteli Raisioon perustetun Olkkarin toimintaa. Kiinnostusta tilan 

käyttöön tuli myös Naantalin neuvoston suunnalta. Tila on järjestöjen ja yhdis-

tysten käytettävissä ilta-aikaan. 

 

Esteettömyyskoordinaattori Jyri Kuparinen kertoi työstään ja korosti yhteis-

työn tärkeyttä. Hänen mukaansa esteettömyysasioita pyritään muuttamaan 

siihen suuntaan, että ohjeistukset ovat niin selkeät, että jo suunnitteluvai-

heessa esteettömyys huomioidaan riittävästi ennen kuin rakennusprojekti al-

kaa. Uusi esteettömyysasetus on tulevan ohjeistuksen pohjana. Ohjeistuk-

seen pyritään saamaan havainnollistavia kuvia Turusta ja lähialueilta, jotta 

kohteita voi käydä katsomassa ja se konkretisoituu, että mikä toimii ja mikä ei.  

 

Tavoitteena on vähentää myös byrokratiaa. Tällä hetkellä työn alla on kuiten-

kin enemmän tasa-arvo- ja yhdenvertaisuusasiat. Kuparinen kertoi koulutus-

taustansa olevan sisustusarkkitehti. Puheenvuoro herätti aktiivista keskuste-

lua ja paljon kysymyksiä.  

 

Olli Nordberg kertoi laajasti Kynnys ry:n toiminnasta, joka on merkittävässä 

roolissa siihen vaikuttamisessa, että vammaisten edellytykset itsenäiseen 

elämään mahdollistuisivat. Tämä tapahtuu vahvasti myös yhteistyön kautta, 

jota on esimerkiksi Turun kaupungin kanssa. Lisäksi Kynnys ry:ssä on neu-
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vontapalvelua (2 lakimiestä), monipuolista kulttuuritoimintaa, vertaistukitoimin-

taa ja jäseniltoja. Järjestö tekee paljon aloitteita sekä tarvittaessa kanteluita ja 

valituksia.  

 

Kunnossapitoinsinööri Tero Saarinen esitteli itsensä vammaisneuvostoille ja 

kertoi tekevänsä yhteistyötä esimerkiksi vammaispalveluiden sekä tilapalve-

luiden kanssa.  

 

Projekti-insinööri Timo Oja kertoi E18 tiehankkeesta, josta löytyy netistä kat-

tavasti tietoa:  

https://vayla.fi/e18-turun-kehatie/raision-keskusta#.XN5I7cgzZPY 

Hankkeen taustalla on liikenteen turvallisuus ja sujuvuus.  

 

 

 

 

 

 

Tiedoksi     
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 Asianro 123/00.02.02/2019 

§ 34 

Vammaisneuvoston ilmoitusasiat 15.5.2019 

 

 

 

 

Vammaisneuvosto merkitsee tiedokseen ajankohtaiset ilmoitusasiat. 

 

 

 

 

 

Päätösehdotus vammaisneuvoston pj Janne Mäki-Imppula 

 

Vammaisneuvosto merkitsee tiedokseen ajankohtaiset ilmoitusasiat. 

 

 

 

Päätös  

Helena Eskonmaa kertoi, että Samalla viivalla –tapahtumassa järjestetyssä 

vammaisneuvostojen kokouksessa oli paikalla 9 jäsentä, Ruskon neuvostosta 

2 ja Maskusta 1. Yhteiskokouksessa tuli mm. ehdotus siitä, että Myllyyn olisi 

hyvä saada pari sähkömopoa. Erityisesti Ruskon neuvoston kanssa tehtävä 

yhteistyö nähtiin tärkeäksi, koska palvelut ovat pitkälti yhteisiä. Merkitään ylös 

Ruskon neuvoston puheenjohtajan sähköposti: katri.alajarvela@mail.com 

 

  

Puheenjohtaja tiedotti, että kaupunginhallitus on hyväksynyt Kynnys ry:n eh-

dottoman jäsenen Päivi Helmisen vammaisneuvostoon Matti Järviön tilalle. 

Helminen ja Eskonmaa etsivät itselleen varajäsenet. 

 

 

 

 

 

 

Tiedoksi     
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 Asianro 129/00.02.02/2019 

§ 35 

Vammaisneuvoston muut asiat 2019 

 

 

 

 

 

 Vammaisneuvosto merkitsee tiedokseen ajankohtaiset muut asiat. 

 

 

 

 

Päätösehdotus Vammaisneuvoston pj Janne Mäki-Imppula 

 

Vammaisneuvosto merkitsee tiedokseen ajankohtaiset muut asiat. 

 

 

 

Päätös  

Maija Räsänen kertoi toukokuun alussa Taxidataan tulleesta uudesta hinnoit-

telumallista. Kertoo myös taksin saatavuuden heikentyneen. Olli Nordberg 

Kynnys ry:stä on luvannut selvittää asiaa. 

 

Helena Eskonmaa tiedotti 16.5.19 järjestettävästä Helppo liikkua-päivästä Tu-

run keskustassa.  

 

Janne Mäki-Imppula muistutti, että vammaisneuvoston 10.6.19 kokouksessa 

on yhteiskuvan ottaminen jäsenistöstä. 

 

 

 

 

 

 

Tiedoksi     

 

 
 


